



18<sup>th</sup> March 2020

To: All Church Members

Greetings! And Peace to All.

In light of the directive from the Prime Minister's announcement on Movement Control Order from 18-31 March 2020 after the spike of Covid-19 cases in Malaysia, and in doing our part to follow the order, First Assembly of God Church K. L. and our satellite church at Sg. Long will not be having church service at our physical locations for the weekends of 22/03/2020 and 29/03/2020 (including all church activities and programmes).

In order not to miss out on nurturing our spiritual lives during this critical time, we are going to do Church differently. We are going to have family together online services. Instead we will be bringing our services to you at your home on Sunday – 10 am (Cantonese/ Mandarin/ English/ Sg Long).

We invite you to join our online worship and sermon experience together with your family. This will be made available through official social media (YouTube and Facebook link). Kindly refer to page 2 for our format of family together online services.

These measures are temporary. We will continue to keep you updated through our website ([www.firstassembly.org.my](http://www.firstassembly.org.my)), official social media assets and WhatsApp communications.

We love you and pray that you will continue to stay strong, keep healthy and be built up in your faith. Let's keep praying and believing God for healing upon those affected, protection for all and eradication of this pandemic.

With blessings,

**EDMUND LOW**  
(Church President)



2020年3月18日

致：全体会员

主内平安！

鉴于马来西亚新冠肺炎病例激增，我国首相宣布从2020年3月18日至31日实施全国封闭式管制措施，吉隆坡第一神召会和双溪龙教会将不会在2020年3月22日和2020年3月29日在本堂的建筑物进行任何的聚会活动（包括所有教会活动和节目）。

在这个关键的时刻，属灵生命的培育是少不了的，因此我们将以不同的方式进行主日聚会。我们将会有家庭式在线聚会，我们将在周日早上十点正在您的家中为您提供我们的在线聚会（粤语聚会、华语聚会、英文聚会、双溪龙聚会）。

我们邀请您与您的家人加入我们的在线崇拜和信息时段。您可通过官方社交媒体（YouTube 和 Facebook 链接）观看。请参阅第二页，以获取更详细的资讯。

这些措施是暂时性的。我们将继续透过教会的网站（[www.firstassembly.org.my](http://www.firstassembly.org.my)），官方社交媒体和 WhatsApp 通讯让您随时了解最新消息。

我们关爱您，并祷告你们会继续坚强，保持健康，并在信心中被建立。让我们继续祷告并相信上帝医治受感染的患者，保守每一个人，让疫情不再扩增。

吉隆坡第一神召会

教会主席：刘应良启